
 

 

 

 

Referat 

Ordinær generalforsamling 

for Kerteminde Jollehavn 

onsdag den 22. marts kl. 19.00 

i fælleshuset, Jollehavnen 1, Kerteminde 

 

 
 
 
 

Referat: 
1. Velkomst, valg af dirigent, referent og 2 stemmetællere 

 
Knud-Peder valgt som dirigent. 
Leslie Schmidt, referent 

Stemmetællere: Kjeld og Lasse 

Generalforsamlingen indkaldt korrekt 
 

2. Formandens årsberetning over foreningens arbejde 
Ved formand Jørgen: 
 
Velkommen til årets generalforsamling. Årets gang har været uden de store udfordringer 
der har ikke været arrangementer eller lignende og bestyrelsen har ikke haft de store 
udfordringer. 
Der har været opsigelser fra 16 medlemmer over året, og der vil nok komme lidt flere 
omkring 1. maj når kontingentet falder. Den gode nyhed er at der ikke er problemer med 
at leje pladser ud igen. 
Udlejningen af fælleshuset går fint med 19 udlejninger i 2022.  
Som alle nok har bemærket er arbejdet med at udvide marinaen ved nå enden. Vi kan 
konstatere, at det ændrer forholdene i indsejlingen til industrihavnen, medfører ændrede 
forhold i blæsevejr og lignende. Det forventes klar til brug omkring 1 maj.  
Som i nok har set i avisen er der mulighed for at vi får nye naboer, kajakklubben 
Waterdrops, jeg kan sige at vi intet har hørt ud over artiklen i avisen.  
Vi har i bestyrelsen drøftet farten på parkeringspladsen, hvor vi er bekymrede for 
udkørslen fra promenaden. Vi har talt med Havnemesteren om muligheden for at lave et 
bump, så vi kan komme et uheld i forkøbet. Vi sender en anmodning om at få et sådant 
evt. lave det selv. Selve parkeringsproblemet på fiskerihavnen er under overvejelse af 
havnen. 
Bestyrelsen efterlyser forslag til arrangementer, hvor der også er planlægning med, 
forstået sådan at det ikke nødvendigvis er bestyrelsen som skal stå for arrangementer.  
Jeg slutter med at ønske alle en god sommer. 

 
Godkendt 
 

3. Forelæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse 
Godkendt 



 

 

 

 

4. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for det kommende år til orientering 

Orientering 
 

5. Fastlæggelse af kontingenter for jolleejere og huse 
Kontingenter fastholdes på 2022 niveau. 
 

6. Behandling af indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelsen 
Forslag om at jollehavnen kan benytte slæbestedet i nødstilfælde. 
Formanden oplyste, at der er drøftelser i gang med foreningen, der driver slæbestedet og 
mulighed for at jollehavnen kan få en nøgle. 
 

7. Valg til bestyrelsen 
 
På valg er:  Leslie Schmidt, kasser, genvalgt 
   Steen Ernst Nielsen, genvalgt 
                                      Christian Due, genvalgt 

 

8. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen, Søren Kjærgaard 
 
 
 

9. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

Kjeld Haldkjær 
John Kristensen 

Suppleant: Karsten Holm Jensen  
 

10.  Eventuelt: 
 Drøftelse af ikke aktive joller i havnen.  

 Drøftelse af parkering i højsæsonen. 

 

 
 

 

 
 

 


